
 

Referat 

Generalforsamling Rynkeby Friskole  

Tirsdag d. 25. april 2023 kl. 17.00 - 18.30 

 
 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent  

Rasmus Grauenkjær blev valgt 

2. Valg af referent  

Rune Thorsen blev valgt 

3. Den tilsynsførendes erklæring v/ tilsynsførende Erik Rønn 

• Erik fortalte om den tilsynsførendes arbejde 

• Rynkeby Friskole er et dejligt sted at komme med positiv og imødekommende 
stemning 

• Skolen er i god udvikling, der er sket meget i de seks år med Erik som 
tilsynsførende 

• Skolen lever op til alle de krav der stilles i forhold til undervisning og det 
pædagogiske arbejde 

• Lærerne er dygtige og engagerede 

• Facebooksiden og hjemmesiden er spændende og flot sat op.  

• Det er Eriks sidste år som tilsynsførende efter seks år, da man ikke kan være det i 
en længere periode. Erik takkede for samarbejdet 

4. Ledelsens beretning samt redegørelse for regnskab v/skoleleder Rasmus Grauenkjær  

• Rasmus takkede Erik for samarbejdet.  

• Et år med store forandringer med udvidelse til flere klasser og større 
personalegruppe.  

• Plan om større samarbejde næste år mellem skole og SFO. 

• Jan er fortsat sygemeldt. Allan fortsætter arbejdet som teknisk serviceleder til 
alles fulde tilfredshed.  

• Økonomien er fornuftig. Overskud i 2022 på 90.000 kr. Tilfredsstillende likviditet 
og soliditetsgrad.  

• Elevsituationen er god. Vi er 68 elever og lander måske på 70 næste år. På trods af 
større investeringer tegner det til et meget fornuftigt overskud for indeværende 
regnskabsår. 

• Flere store projekter er planlagt: Renovering af tag ved D-klassen. Der er sat gang 
i kloakeringsprojekt og herunder udbedring af ujævn betonbelægning. Der skal 
bygges ny bålhytte, som betales med fondsmidler.  



 

• Rasmus afsluttede med at takke forældre og bestyrelse for opbakningen til skolen.  

5. Bestyrelsens beretning v/formand Maia Hauritz Sørensen 

• Udvidelsen af skolen har fyldt meget i bestyrelsen. Der har været mange 
diskussioner frem og tilbage, men heldigvis har det vist sig, at det var en god 
beslutning. Alt personale blev takket for deres store indsats i denne forbindelse. 

• Der er brugt tid i bestyrelsen på trivsel hos elever og medarbejdere. 

• De store projekter er der blevet arbejdet med. 

• Det var en stor succes med de gule balloner på Langeskov Marked. Tak til dem, der 
hjalp til. Vi har brug for flere, der kan hjælpe ved den slags ting.  

• Tak til de bedsteforældre, der har søgt fonde. 

• Julemarked og Åben Skole bliver anderledes næste år – et samlet arrangement. 

• Der blev takket for samarbejde med lærere og bestyrelse.  

6. Valg til bestyrelsen, tre medlemmer var på valg: 

• Maia Hauritz Sørensen (genvalgt og fortsætter som formand)  

• Anne Cathrine Villumsen (genvalgt) 

• Dorthe Elle (genvalgt) 

7. Valg af 2 suppleanter for ét år 

• Heidi Graven, 1. suppleant (genvalgt) 

• Thomas Vorre-Grøntved, 2. suppleant (valgt) 

8. Evt. 

Der blev spurgt ind til, hvordan gasudgifterne påvirkede regnskabet. Der var taget højde 
for det på forhånd, så det væltede ikke noget i budgettet.  

Der blev spurgt ind til den kommende tagrenovation. Det er kun taget, der skal arbejdes 
på. Det har ikke betydning for lokalerne.  

 


